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Upprustning av hundrastgården i Skarpnäck 

 

Svar på medborgarförslag  
 

Förvaltningens förslag till beslut 
Skarpnäcks stadsdelsnämnd beslutar följande:  
Förvaltningens förslag till svar på medborgarförslaget godkänns.  

Sammanfattning 
Vid stadsdelsnämndens sammanträde 2021-11-25 anmäldes ett 
medborgarförslag om upprustning av hundrastgården i Skarpnäck. 
Förslagsställaren anser att det finns förbättringsmöjligheter för 
hundrastgården gällande tillgänglighet, staketet, ingång med sluss, 
sittplatser med mera. Stadsdelsförvaltningen håller med 
frågeställaren om att det finns behov av viss upprustning av 
hundrastgården i Skarpnäck men kan inte tillmötesgå samtliga 
önskemål. Förvaltningen avser att se över och reparera staketet och 
grindarna, tillföra en sluss, tillskapa sittplatser och bereda vissa 
delar av marken för att öka tillgängligheten.  

Bakgrund 
Vid stadsdelsnämndens sammanträde 2021-11-25 anmäldes ett 
medborgarförslag om upprustning av hundrastgården i Skarpnäck. 
Stadsdelsnämnden beslutade att överlämna medborgarförslaget till 
förvaltningen för beredning.   

Ärendet 
Förslagsställaren anser att det finns förbättringsmöjligheter för den 
hundrastgård som finns i Skarpnäck. Enligt förslagsställaren 
behöver tillgängligheten ses över, staketet behöver lagas på flera 
ställen och en ingång med sluss efterfrågas. Därtill efterfrågas en 
stimulerande miljö för hundarna, väderskydd och bänkar samt 
åtgärder för att undvika ansamling av vatten/is på platsen.  

Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom stadsdelsdirektörens stab och behandlats i 
förvaltningsgrupp och pensionärsråd 2022-01-27. 

Handläggare
Maria Haskas
Telefon: 0850815087

Till
Skarpnäcks stadsdelsnämnd 
2022-02-03

Skarpnäcks stadsdelsförvaltning
Staben

Tjänsteutlåtande
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Medborgarförslag och 104 underskrifter, 
Upprustning av hundrastgården i Skarpnäck 
 

Förvaltningens synpunkter och förslag 
Förvaltningen håller med frågeställaren om att det finns behov av 
viss upprustning av hundrastgården i Skarpnäck. En översyn av 
staketet och grindarna kommer genomföras så snart som möjligt i 
syfte att reparera de delar som är trasiga. Förvaltningen instämmer i 
att ingångar med sluss skulle öka säkerheten, det är dock inte 
genomförbart för den norra ingången då marken där är kuperad. 
Förvaltningen avser att tillskapa en sluss i anslutning till den södra 
ingången som nås från Vinggatan. För att öka tillgängligheten avser 
förvaltningen att asfaltera vägen fram till den ingången och lägga 
stenmjöl i slussen för att undvika att det blir lerigt och halt. Då 
hundrastgården i sin helhet är belägen på naturmark anser 
förvaltningen inte att det är rimligt med större ingrepp på marken.  
 
Förslagsställaren anser att platsen behöver dräneras så att dagvatten 
leds bort då det idag är jord, lera och dike. Förvaltningen anser inte 
att detta är rimligt med hänvisning till att platsen är belägen på 
naturmark. Ett sätt att just ta hänsyn till extrema vädersituationer 
och ändå bibehålla en multifunktionell markanvändning är genom 
att använda en yta till flera ändamål.  
 
Förvaltningen har inte möjlighet att tillhandahålla tunnel, slalom 
och hoppring i hundrastgården då dessa är förenade med kostnader 
för underhåll och stor risk för att utsättas för skadegörelse. 
Förvaltningen har förståelse för att dessa skulle berika 
hundrastgården genom att ge hundarna stimulans men anser att det 
är något som den enskilde hundägaren får ta med sig vid besöket.  
 
Förvaltningen håller med om att sittplatser skulle behövas och 
kommer se till att det tillskapas sådana på platsen. Vad gäller 
väderskydd anser inte förvaltningen att det behövs då det finns gott 
om träd i hundrastgården som ger skugga. Den lilla kur som finns 
på plats idag saknar bygglov och kan utgöra fara varför 
förvaltningen planerar att avlägsna den.   
 
Maria Mathiasson Laxvik   
Stadsdelsdirektör   
Skarpnäcks stadsdelsförvaltning   
 

Bilagor 
Medborgarförslaget 
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